



## STEPHEN TAM

### Woodwinds | Bois

DEVELOPING ARTIST STREAM  
VOLET ARTISTES EN DÉVELOPPEMENT

First-Prize Winner of the 32nd CBC/Radio-Canada National Competition for Young Performers, flautist Stephen Tam has been featured as concerto soloist in recent seasons with the Canadian Sinfonietta, the Ontario Philharmonic and Counterpoint Community Orchestra. Past concerto engagements included collaborations with the Calgary Philharmonic, the Banff Festival Orchestra and the Toronto Senior Strings. His performances have been broadcast on multiple occasions nationwide on CBC Radio and on Radio Television Hong Kong (RTHK).

As chamber musician, Stephen has performed at The White House, the Ottawa Chamberfest and the Hong Kong Government House, and frequently appears in chamber concerts at the University of Toronto and Western University. Highly regarded as interpreter of contemporary music, Stephen is a regular guest of the Array Ensemble, Contact Contemporary Music, New Music Concerts, Soundstreams, the Toronto New Music Projects and 5-Penny New Music Concerts (Sudbury). He has recently recorded two EPs for the Centretracks label featuring the new flute music of Canadian composer Robert Lemay.

Stephen regularly serves as principal flute with many orchestras and choral groups around Ontario, including the Canadian Sinfonietta, the Ontario Pops Orchestra and the Toronto Mozart Players. He has also performed as guest principal flute with the Kitchener-Waterloo Symphony, the London Symphonia, the Niagara Symphony, the Toronto Concert Orchestra and the Theatre of Early Music.

In great demand as educator, Stephen is a flute faculty member at both the University of Toronto's Faculty of Music and at Western University's Don Wright Faculty of Music. In the summer, he serves on the faculty at Interprovincial Music Camp (IMC).



Lauréat du premier prix du 32e Concours national des jeunes interprètes de Radio-Canada/CBC, le flûtiste Stephen Tam s'est produit en tant que soliste au cours des dernières saisons avec le Sinfonietta canadien, l'Orchestre philharmonique de l'Ontario et le Counterpoint Community Orchestra. Il a également collaboré avec l'Orchestre philharmonique de Calgary, l'Orchestre du festival de Banff et le Toronto Senior Strings. Ses prestations ont été diffusées à de nombreuses reprises à l'échelle nationale sur CBC Radio et sur Radio Television Hong Kong (RTHK).

En tant que chambriste, Stephen s'est produit à la Maison-Blanche, à l'Ottawa Chamberfest et à la Hong Kong Government House, et il participe fréquemment à des concerts de musique de chambre à l'Université de Toronto et à l'Université Western. Très apprécié comme interprète de musique contemporaine, Stephen est régulièrement invité par l'Array Ensemble, Contact Contemporary Music, New Music Concerts, Soundstreams, Toronto New Music Projects et 5-Penny New Music Concerts (Sudbury). Il a récemment enregistré deux EP pour l'étiquette Centretracks, mettant en vedette la nouvelle musique pour flûte du compositeur canadien Robert Lemay.

Stephen est régulièrement flûte solo pour de nombreux orchestres et groupes choraux de l'Ontario, notamment le Canadian Sinfonietta, l'Ontario Pops Orchestra et les Toronto Mozart Players. Il s'est également produit en tant que flûte solo invitée avec le Kitchener-Waterloo Symphony, le London Symphonia, le Niagara Symphony, le Toronto Concert Orchestra et le Theatre of Early Music.

Très sollicité comme éducateur, Stephen est professeur de flûte à la faculté de musique de l'Université de Toronto et à la faculté de musique Don Wright de l'Université Western. L'été, il fait partie du corps enseignant du Camp musical interprovincial (CMI).